
 

  

 
ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ 
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

   
Σάββατο  12-07-2025 

Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας  

Προς το Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

Θέμα: Αντιμετώπιση του φαινομένου εμφάνισης μεδουσών στον Ευβοϊκό κόλπο 
και αποζημίωση πληγεισών επιχειρήσεων 

Κύριοι Υπουργοί, 

Το τελευταίο διάστημα, το φαινόμενο της μαζικής εμφάνισης μεδουσών στον 
Ευβοϊκό κόλπο έχει προκαλέσει έντονη ανησυχία στους κατοίκους και 
επιχειρηματίες της περιοχής, ιδιαίτερα στις παράκτιες περιοχές της Εύβοιας. Η 
παρουσία αυτών των θαλάσσιων οργανισμών σε αφθονία έχει αποτρέψει 
σημαντικό αριθμό λουόμενων και επισκεπτών, προκαλώντας μεγάλη μείωση 
στην τουριστική κίνηση και άμεσες οικονομικές απώλειες για τις τοπικές 
επιχειρήσεις. 

Το φαινόμενο έχει πλήξει ιδιαίτερα τους επαγγελματίες του τουρισμού, της 
εστίασης και των παράκτιων δραστηριοτήτων (καντίνες, beach bars, τουριστικά 
καταλύματα, επιχειρήσεις θαλάσσιας αναψυχής), οι οποίοι βλέπουν τη σεζόν να 
«χάνεται» χωρίς καμία ευθύνη ή δυνατότητα αντίδρασης. Πρόκειται για ένα 
φυσικό φαινόμενο, που ωστόσο επιφέρει πολύ συγκεκριμένες και μετρήσιμες 
συνέπειες στην τοπική οικονομία. 

Επειδή οι μικρές και μεσαίες τουριστικές επιχειρήσεις της Εύβοιας στηρίζονται 
σχεδόν αποκλειστικά στην θερινή περίοδο για τη βιωσιμότητά τους, 

Επειδή η πολιτεία οφείλει να σταθεί αρωγός σε περιπτώσεις έκτακτων φυσικών 
φαινομένων που επηρεάζουν το εισόδημα και την επιβίωση πολιτών και 
επαγγελματιών, 

Ερωτάσθε, 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7488

Ημερομ. Κατάθεσης:

12/7/2025



1. Σκοπεύετε να προχωρήσετε στη θέσπιση προγράμματος αποζημίωσης 
για τις επιχειρήσεις που πλήττονται οικονομικά από την παρουσία 
μεδουσών στον Ευβοϊκό κόλπο; 

2. Υπάρχει πρόβλεψη για τη χαρτογράφηση της ζημιάς που προκαλείται 
από τέτοιου τύπου φυσικά φαινόμενα; 

3. Υπάρχει σχεδιασμός ή πρόθεση εκ μέρους της Πολιτείας για την 
παρακολούθηση, πρόληψη και αντιμετώπιση του φαινομένου της 
εμφάνισης μεδουσών, ώστε να προστατεύονται τόσο το θαλάσσιο 
περιβάλλον όσο και η τοπική οικονομία; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Καζάνη Αικατερίνη 

 

Κουκουλόπουλος Παρασκευάς (Πάρις) 

 

Χριστοδουλάκης Εμμανουήλ 




